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Protokół nr LVII/2014 
Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Witnicy 

z dnia 27 lutego 2014 r. 
 

 

Porządek obrad: 

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2) Przedstawienie porządku obrad 
3) Podjęcie uchwał w sprawach:   

1. Wyrażenia woli przystąpienia do realizacji Projektu pod nazwą „Trasy Rowerowe 
EuroVelo” 

2. Ustanowienia nagród dla Natalii Wojtuściszyn i Ewy Kuls za osiągnięte wyniki 
sportowe. 
3. Zmiany nazw siedzib obwodowych komisji wyborczych 
4. Zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Witnica na 2014 rok.  

4) Zakończenie sesji. 
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Ad 1. 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 17.11. Otwarcia sesji dokonała przewodnicząca 
Rady Krystyna Sikorska. Powitała  wszystkich przybyłych i przystąpiła do realizacji porządku 
obrad. 

W posiedzeniu uczestniczyło 13 radnych. 
 

Lista obecności  stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.   
Ad 2. 
 K. Sikorska przedstawiła porządek obrad. Radni nie wnieśli uwag do porządku.  
 

Otwarcie sesji stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
Ad 3. 

Podjęcie uchwał w sprawach: 
 
1) Wyrażenia woli przystąpienia do realizacji Projektu pod nazwą „Trasy Rowerowe 

EuroVelo”. 
 
Tekst uchwały zreferował Sekretarz Gminy Paweł Pisarek.  Powiedział, że przeprasza, 

że sesja została zwołana właśnie teraz, mimo tego, że 4 marca Rada będzie obradowała 
podczas posiedzenia wspólnego, ale Starostwo zobowiązało nas do podjęcia uchwały w 
sprawie tras Eurovelo do 28 lutego. Chcemy, aby naszą ścieżkę rowerową wciągnąć w 
ogólnoeuropejską trasę rowerową.  Byłaby to bardzo cenna inicjatywa. Gdyby udało nam się 
to osiągnąć, mielibyśmy możliwość pozyskania dodatkowych funduszy, niewątpliwie 
ożywiłoby to też gminną turystykę.  
 

Radny Andrzej Kuderski zapytał, jakie możliwości finansowe miałaby gmina z tego 
tytułu.  

 
O godzinie 17.14 do Sali posiedzeń  przybyła radna Krystyna Wojkowska.  
 

P. Pisarek powiedział, że jeśli ścieżka rowerowa będzie szlakiem  Eurovelo to jest 
możliwe finansowanie jej bezpośrednio ze środków unijnych. 
 

Radni nie wnieśli wi ęcej uwag do projektu uchwały. 
 

K. Sikorska odczytała tekst uchwały i poddała ją pod głosowanie 
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, uchwałę podjęto jednogłośnie 
 
Uchwale nadano numer LVII/304/2014 i stanowi ona załącznik do protokołu. 

 
2. Ustanowienia nagród dla Natalii Wojtuściszyn i Ewy Kuls za osiągnięte wyniki 
sportowe. 

Tekst uchwały zreferował P. Pisarek. Powiedział, że należałoby te Panie uhonorować 
za ich wkład pracy. Były uczestniczkami XXII Zimowych Igrzysk Olimpijskich, uroczyste 
powitanie olimpijek już się odbyło w Świerkocinie. 
 

Radna Maria Butrym powiedziała, że uważa, że nasze saneczkarki osiągnęły bardzo 
dużo.  
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K. Sikorska powiedziała, że brała udział w uroczystym powitaniu. W Świerkocinie 

zebrała się cała wieś, był olbrzymi tort i mnóstwo kwiatów 
A. Kuderski dodał, że powitanie organizował klub saneczkowy. On dostał zaproszenie 

i dlatego tam pojechał. Gmina nie była organizatorem uroczystości. 
K. Sikorska dodała, że powitanie współorganizowali rodzice olimpijek.  

 
Radni nie wnieśli wi ęcej uwag do projektu uchwały. 

 
K. Sikorska odczytała tekst uchwały i poddała ją pod głosowanie 
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, uchwałę podjęto jednogłośnie 
 
Uchwale nadano numer LVII/305/2014 i stanowi ona załącznik do protokołu. 

 
 

3. Zmiany nazw siedzib obwodowych komisji wyborczych 
 
Tekst projektu uchwały zreferował P. Pisarek. Powiedział, że uchwała wprowadza 

zmiany kosmetyczne- formalne w uchwale dot. obwodów głosowania, to tzw. czyszczenie 
przed wyborami do Europarlamentu. Protokoły, które są sporządzane podczas wyborów 
muszą być zgodne z uchwałami o obwodach, aby nie było problemów ze zdaniem 
protokołów. W naszym wypadku konieczna jest zmiana nazw siedzib obwodowych komisji 
wyborczych. Np. dotąd komisja obwodowa nr 1 przeprowadzała głosowanie w Szkole 
Podstawowej w Witnicy. Adres siedziby się nie zmienił, jednak SP została przekształcona w 
Zespół Szkolno-Przedszkolny, dlatego musiało to mieć swoje odzwierciedlenie w uchwale. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały. 
 

K. Sikorska odczytała tekst uchwały i poddała ją pod głosowanie 
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, uchwałę podjęto jednogłośnie 
 
Uchwale nadano numer LVII/306/2014 i stanowi ona załącznik do protokołu. 
 
4. Zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Witnica na 2014 rok. 
 
Tekst uchwały zreferowała Skarbnik Gminy Agnieszka Chudziak. Powiedziała, że 

prosi o wprowadzenie do uchwały budżetowej w paragrafie 12 punktu  6, w którym 
upoważnia się Burmistrza do udzielania w roku budżetowym pożyczek do łącznej kwoty 
200.000 zł. W 2012 przekazaliśmy pożyczkę do MDK na realizację projektu związanego z 
obchodami jubileuszu 750lecia Witnicy. MDK dotąd nie otrzymał zwrotu z Euroregionu, 
dlatego Burmistrz przedłużył termin zwrotu pożyczki do końca 2014 roku, dlatego dodajemy 
paragraf o tym, że upoważnia się Burmistrza do udzielania pożyczek. Jest to sugestia RIO, 
dlatego prosi o podjecie uchwały. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały. 

 
K. Sikorska odczytała tekst uchwały i poddała ją pod głosowanie 
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, uchwałę podjęto jednogłośnie 
 
Uchwale nadano numer LVII/307/2014 i stanowi ona załącznik do protokołu. 
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Ad 4. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad K. Sikorska dokonała zamknięcia 

nadzwyczajnej sesji o godz. 17.30. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 

Krystyna Sikorska 
 
 

 
Protokolant 

Urszula Wośkowiak 

 
 
 
 
Po zamknięciu sesji P. Pisarek powiedział, że przekazał także radnym projekt uchwały 

dot. stypendiów sportowych – pod dyskusję. Zasadne by też było przedyskutowanie jej ze 
organizacjami sportowymi. 

 
Radna Danuta Szybińska-Juszczuk zwróciła uwagę, że wg tekstu uchwały nagrodę 

można przyznać tylko 1 osobie rocznie i każda z nich może otrzymać taką nagrodę tylko raz.  
 
P. Pisarek powiedział, że jest to uchwała reglamentowana. Nagroda ma być 

prestiżowa, dlatego wyróżnienie może być przyznawana tylko raz. 
 
O godz. 17.35 radni opuścili salę obrad. 
 
 


